
公共衛生碩士學位學程 
113學年度 

最低修業年限  一年 

應修學分數  32學分(不包含論文) 

應修（應選）課

程及符合畢業

資格之修課相

關規定  

1. 碩士班修業期限為一至四年(不含休學期間)。修業期限至少應修畢三十

二學分。除上述規定外，亦須完成「學術研究倫理教育課程」線上課程

並於入學第二學期結束前通過測驗取得證書。111學年度起入學之研究

生，於入學第一學期至本校網路教學平台修習「性別平等教育線上課

程」，並通過線上測驗達及格標準使得畢業。 

2. 本學程核心課程分「流行病學」、「生物統計」、「環境與職業衛生」、「衛

生政策與管理」、「健康社會行為學」及「衛生法律及倫理」等六個領

域。研究生之必修課程包含前述六個核心領域課程 12學分(每個領域至

少修 2學分)、「公共衛生實務專題與討論」或「公共衛生實務討論」2

學分及「公共衛生實務實習」3學分。 

備註  

 

Master of Public Health Program 
Academic Year 113 

Mini. Term of 

Study 
One Year 

Minimum 

Credits 
32 Credits (Not including master thesis) 

Curriculum and 

Regulations 

Under the regulation of the Ministry of Education, the length of master program 

study ranges from one to four years. All students must have at least 32 credits by 

the time of graduation. This includes: 

 

1. Required courses: Seminar in Public Health Practice (1 credit per semester for 

two semesters), and Public Health Practicum (3 credits). 

2. Required fields: At least 2 credits in each of these six fields: Epidemiology, 

Biostatistics, Environmental and Occupational Health, Health Policy and 

Management, Health Social Behavioral Science, and Health Law and Ethics. 

3. Required courses for all graduate students: Academic Research Ethics 

Education Course, must complete online and pass the test to obtain a 

certificate before end of the second semester. Gender Equity Education Online 

Course (applicable for students enroll in year 2022 and onwards), must 

complete in first semester and pass the online test. 

 

 

 

 

 

 

 


